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ZAPYTANIE 

dot. budowy szpitala w Gliwicach 

 

Gliwicom jest potrzebny nowoczesny szpital, który powinien zastąpić dotychczasowe 

wysłużone placówki lecznictwa zamkniętego znajdujące w różnych lokalizacjach na terenie 

Miasta. Pani jako Prezydent Gliwic, a także wcześniej podczas kampanii wyborczej nieustanie 

zapewnia, że w Gliwicach będzie budowany nowy szpital i intensywne prace trwają.   

         

 

 Proszę o odpowiedź na następujące pytanie: 

  

1. Kiedy, proszę podać datę, pierwszy pacjent zostanie przyjęty do nowego szpitala 

wybudowanego w Gliwicach, dzięki Pani staraniom.  

 

    

 

 

        Z poważaniem 

        Adam Neumann 


